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Verslag Afstemmingsoverleg ICT

Donderdag 11 februari 2021 van 8:00 - 9:00 uur

Locatie: MS Teams

0. Opening mededelingen

De voorzitter opent de vergadering en het de aanwezigen welkom.

De agenda wordt tweeledig vastgesteld.

Ter informatie

Intercollegiaal gedeelte
Notitie positie IZB-artsen in governance CPO/GGD GHOR NL Ter bespreking

ES
de structuur van de Corona Programma Organisatie

toe. Deze kent drie lagen: programmalijnen, directie en

daarboven DPG-raad/CoCo. In het voorstel wordt per niveau de

positie van de artsen als volgt vastgesteld:
- Gewenst is om per programmalijn een medisch adviseur in

de regiegroep te plaatsen.

Op directieniveau zit al een coérdinerend medisch adviseur.

Gewenst is om in de Covid19 Commissie (CoCo) en medisch

strategisch adviseur te plaatsen.

BEE voeqt hieraan toe dat de CoCo mandaat heeft om de CPO

te besturen.

IBElis tevreden met de eerste opzet maar stelt voor om een

tweede persoon naast de voorzitter LOI in de CoCo neer te zetten.

Daarnaast wil zij graag ruimte om zaken voor te leggen het LOI.

Daarmee kan draagvlak worden gecreéerd en input worden

opgehaald.

IEEook tevreden met het stuk maar benadrukt het

belang om bestaande structuren (positie RAC en codrdinator RAC) te

versterken. Zij ziet het liefst de coordinator RAC naast de voorzitter

LOI in de CoCo. Ook benadrukken zij en[EEE het belang
van het versterken van de inhoudelijke expertise in de CPO-lijn

monitoring.

SREEEN
Wijst erop dat dit voorstel in LOI/NVB-bestuur moet worden

besproken. Ook EEX i haar voorzittersrol, afstemming en

kennisgeving delen met LOI.

EE cert aan dat de vertegenwoordiger CIB in het

ingsoverleg ICT niet in die hoedanigheid in de notitie staat.

ore aan dat dit wordt aangepast.

EEE at zich af hoe de medisch adviseurs worden

aangesteld. De Jonge geeft aan dat een medisch adviseur een

aanstelling heeft bij GGD GHOR NL en dat iemand in expertgroep

een rol heeft als onderdeel van taken bij GGD. Aansluiten bij

expertgroepen wordt in overeenstemming met leidinggevenden

gedaan. Daar voegt [ERIE aan toe dat deze zaken op

managementniveau besproken moeten worden.



EEE reageert vervolgens op IIEEECIN
- Zij gaat akkoord met het aanstellen van een tweede persoon

voor de CoCo. Daarbij is zij geen voorstander van de

coordinator RAC in die positie, omdat dit niet strookt met de

governance binnen GGD GHOR NL. De context van de

samenwerking in de Covid pandemie tussen GGD GHOR NL,

GGD’en en RIVM moet wel duidelijker naar voren komen in

de notitie.

- Ook pleit EES ervoor om de ruimte voor het voorleggen
van zaken aan het LOI, waar mogelijk, aan de voorkant in te

regelen. Als die onvoldoende blijkt kan er ruimte genomen

worden, daarbij in acht nemend de snelheid waarmee

stappen gezet moeten worden.

- EE reageert opHIE<n geeft
aan dat er voor de lijn monitoring een deskundige in de lead

is. Als dat onvoldoende is dan moet daar versterking komen.

EE = voor om de opdracht voor het zoeken van een tweede

persoon voor de CoCo bij haar neer te leggen zodat deze dinsdag bij
het LOI kan worden voorgelegd. JEiEZM gaat akkoord en geeft aan

dat besluitvorming hierover bij de DPG-raad ligt.

Conclusie:

- neemt opdracht voor het zoeken van een tweede

persoon CoCo op zich en koppelt de bespreking in het LOI

hiervan terug aanEEECR
- De notitie wordt besproken in de volgende gremia:

- CoCo o.l.v. (11/2)
-  NVB-bestuur (11/2

- DPG-raad (12/2)

Verkennen: hoe werkt dat voor governance ICT Ter bespreking

IER
de ICT governance van de CPO toe aan de hand van

een PowerPoint-presentatie. De volgende adviezen worden gedaan:
1. Inhoudelijke expertise borgen op CoCo, directie en

programmalijn niveau.

2. Duidelijke afstemmingsoverleg ICT-positie.
3. Verzwaar inhoudelijke inbreng in governance GGD Contact

en leg relatie met inhoudelijke expertise HP Zone.

4. HP Zone blijft voorlopig voor algemene 1ZB. Positioneer

voorzitter HPZone duidelijk in ICT-governance CPO.

Aanwezigen geven aan meer tijd nodig te hebben om inhoudelijk te

reageren maar de algemene eerste indruk is positief.

EEE venst dat de IZB-artsen en medisch adviseurs naast het

hebben van een adviesrol ook mee gaan doen in daadwerkelijke
besluitvorming.

Gotz benadrukt het belang van het versterken van de stuurgroep
GGD Contact en expertisegroep.

IEEEenst dat processen en besluitvorming worden opgenomen

in het aanbestedingsproces en dat 1ZB-artsen ook daar goed

vertegenwoordigd worden.

vult aan dat er meerdere werkgroepen ontstaan onder

de regiegroep DOTT. Het is wenselijk om die apart mee te nemen,
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inclusief inbreng vanuit het veld. Daarnaast ontbreekt in de huidige

opzet specifieke aandacht voor CoronlT, waar in de praktijk ook de

formalisering mist.

BEY) vraag: zich af of deze adviezen met de huidige bezetting IZB

uit te voeren zijn. Zij benadrukt dat dit ten koste gaat van

bemensing op de werkvloer bij GGD’en.

IEE toe dat er op korte termijn besluitvorming plaats
moet vinden over de oplossing voor HPZone voor de Covid

bestrijding (GGD Contact). Het traject IZB 3.0 is een apart traject
met aparte governance.

EEE benadrukt dat besluitvorming over de governance IZB/ICT

prioriteit heeft. De komende tijd zal de focus liggen op HPZone.

Conclusie:

- tuurt de presentatie rond aan de aanwezigen.
- ende week vindt een volgend overleg plaats.
-  Prioriteit/capaciteit is voorlopig besluitvorming governance

1ZB/ICT, met in het bijzonder HPZone.

11. Sluiting
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